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Referat – informasjonsmøte 17.11.21 
 

  

    

Møtedato/-tid: 17.11.2021, Kl. 15.30 – 18.00 

Sted: 

 

I4helse - UiA 

 

 Deltakere/fremmøtte:       Interesserte/foreldre, ansatte i kommunen, representer fra 

                                            politiske utvalg, i4helse AS, UiA, NAV hjelpemiddelsentral,  

                                            andre, (ca. 30 personer) 

 

 Publisering i møtet:         Informasjonsmøtet og programmet ble annonsert i Grimstad  

                                            adressetidende 13.11.21, på kommunens hjemmeside og  

                                            kommunens Facebook-profil. Se vedlagt program. 

 

Bakgrunn for informasjonsmøtet: 
Grimstad kommune planlegger å bygge flere boliger og bygg for helseformål. Bla. nye 
institusjonsplasser, boliger for mennesker med funksjonsnedsettelser og psykisk helse og rus.  
Møtet har til hensikt å gi informasjon om planleggingsarbeidet til interesserte.  
 
Referat fra informasjonsmøte 
Innledningsvis redegjorde kommunalsjef for helse- og omsorgssektoren (HO-sektoren), Aase S 
Hobbesland for Grimstad kommune, sin visjon for arbeidet med planlegging og bygging av boliger 
til helseformål.  
 
Deretter presenterte administrerende direktør i i4helse AS, Inger Holen, hovedmål, 
samarbeidsarenaer og kontaktnett til i4helse.  Det er inngått en samarbeidsavtale mellom Grimstad 
kommune og i4helse, og Holen forklarte hvordan nettverket til i4Helse kan i samhandling med 
kommunen bidra i utvikling av bærekraftige, innovative helsebygg.  
 
Tina Fabricius, assisterende kommunalsjef for HO-sektoren i Grimstad kommune, har ledet 
arbeidet med å kartlegge kommunes behov for ulike helsebygg og boliger. Resultatene er samlet i 
rapporten «Eiendomsstrategi for Grimstad kommune». Rapporten er vedtatt i kommunestyret og 
rulleres årlig. I den vedlagte presentasjonen beskrives eiendomsbehovene spesifikt.. 
 
Prosjektleder for «Investeringsprogram for eiendomsmasse i helse- og omsorgssektoren.», 
Khurom Adil Rai, redegjorde for de politiske beslutningene som ligger til grunn for 
investeringsprogrammet. Videre ble det presentert en oversikt over status, prioriteringer og 
fremdrift i investeringsprogrammet og tilhørende/underliggende prosjekter.  Det ble understreket at 
dette arbeidet er både sammensatt og omfattende. Tiltakene (enkelt-prosjektene/bygg/boliger) vil 
bli prioritert og rullert ut/iverksatt i samsvar med de ressursene og den kapasitet som er til rådighet. 
 
Arne Værland, enhetsleder i enhet for habilitering i kommunen, presenterte enhetens kartlegging 
av boligbehov for mennesker med funksjonsnedsettelser. Han beskrev hvordan enheten arbeider 
for å tilrettelegge for gode boliger for brukergruppen og hvordan enheten vil planlegge for at hele- 
og omsorgstjenestene leveres av personell med riktig kompetanse. Videre ble det reflektert over 
betydningen av å tenke en hensiktsmessig brukersammensetning i bofellesskapene.  
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Cecile Andersen, fagansvarlig ved «CoLab» på universitetet i Agder, presenterte CoLab som  
«- et tverrfaglig, kreativt læringssenter for sosial innovasjon». Hun definerte sosial innovasjon som 
«resultat av at mennesker jobber sammen for å skape endringer ved å adressere komplekse 
problemstillinger ved roten». Andersen introduserer deltakerne for begrepet «samskaping» -
«Samskaping er når to eller flere offentlige og private parter inngår i et likeverdig samarbeid, med 
hensikt å definere problemer, og designe og implementere, nye og bedre løsninger». 
Andersen sitt innlegg understreker betydning av å invitere ulike aktører inn i prosessene- og trakk 
frem begrepene «Nærhet» - «Modighet» og «Begrensninger» som sentrale.  
 
 
Ref: Arne Værland 


